
ken over de samenwerking tussen de
academies voor lichamelijke
opvoeding, de pabo’s en eventueel
de centrale instituten voor de
opleiding van sportleiders. Zij
zouden de opleiding meer geconcen-
treerd in Nederland kunnen
aanbieden. Het overleg verloopt
goed en er zijn dus mogelijkheden.
Zou deze manier van werken een
oplossing kunnen zijn? Als studenten
zonder de bevoegdheid aan pabo’s
afstuderen, zouden zij binnen twee
jaar bijvoorbeeld toch bij dat
centrum, dat gevormd wordt door de
samenwerking tussen alo’s en
pabo’s, het post-initiële traject
kunnen beginnen en daar de
bevoegdheid kunnen halen. Daarbij
kan men ze ook in financiële zin wat
meer tegemoetkomen. Ik leg met
deze mogelijkheid de oplossing dus
bij de opleidingen zelf, zodat er een
relatie met hen blijft. Mevrouw Barth
sprak meer over de scholen. Dit is
echter een mogelijkheid die los van
de discussie daarover staat.

Minister Hermans: In de voorjaars-
nota hebt u kunnen lezen dat wij het
beroepsonderwijs een forse impuls
geven. Die betreft ook de regionale
opleidingscentra, het mbo en het
hbo. Met name de doorstroom is
daarbij van zeer grote betekenis.
CIOS-studenten kunnen doorstromen
naar het hoger onderwijs. Hierbij
denk ik aan het volgen van de
opleiding voor lichamelijk opvoeding
aan de alo. Die ontwikkeling heeft
dus op deze manier de aandacht.

Verder wijs ik erop dat met het
systeem van accreditatie voor de
kwaliteitsborging niet automatisch
meer geldt dat de bestaande
opleidingen de enige zijn die dit
nieuwe onderwijs kunnen aanbieden.
Er zal dus concurrentie zijn.
Mevrouw Barth had het over wellicht
zeer dure opleidingen. Er zal echter
kwaliteitsbeoordeling zijn. De keuze
voor het aantal uren is tot daaraan
toe. Het gaat mij om de kwaliteit.

Wat het laatste punt betreft wijs ik
erop dat scholen tot samenwerking
kunnen komen en daarbij het
bevoegd gezag kunnen aangeven op
welke manier nascholings-
programma’s kunnen worden
aangeboden. De school kan daarbij
een grote rol spelen aan de
vraagzijde. De opleidingsschool heeft
een stem bij het bepalen van de
manier waarop de docent opgeleid
kan worden. Samenwerking is naar
mijn mening dan heel goed.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.
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De voorzitter: Hiermee zijn wij aan
het eind gekomen van de eerste
termijn. Over het moment van het
houden van de tweede termijn wil ik
nu even kort met de minister
overleggen.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

De voorzitter: Ik leg de Kamer het
volgende voor. Het houden van de
tweede termijn na twee uur
vanmiddag is geen goed voorstel,
omdat wij daardoor een algemeen
overleg waarvoor veel mensen van
buiten zijn gekomen, zouden
doorkruisen. Het houden van de
tweede termijn aan het eind van
deze vergaderdag lijkt mij ook geen
goed voorstel, primair omdat de
minister dan andere verplichtingen
heeft, waar u zich iets bij kunt
voorstellen. Aangezien de minister
de volgende week in het buitenland
is, stel ik voor, de tweede termijn op
een nader te bepalen tijdstip te
houden. Dat zal waarschijnlijk zijn de
week na volgende week of wellicht
de week daarna.

De heer Rabbae (GroenLinks): Heeft
de activiteit van de minister rondom
vijf uur vanmiddag echt grote
prioriteit, voorzitter?

De voorzitter: Ja, het kabinet wordt
geacht aanwezig te zijn bij de
ontvangst ter gelegenheid van het
huwelijk dat vandaag plaatsvindt. Ik
zou het onredelijk vinden om de
minister ervan te weerhouden
daarbij aanwezig te zijn.

Mevrouw Barth (PvdA): Het biedt
ons in elk geval de gelegenheid om
binnen onze fractie wat nader
overleg te plegen. Dus ik steun uw
voorstel van harte.

De heer Van de Camp (CDA): Heb
ik goed begrepen dat ter voorberei-
ding van de tweede termijn wij een
inzichtelijkheidsbrief krijgen met
betrekking tot beroep-fre’s en
beschikbare fre’s?

De voorzitter: Ik meen dat dit was
toegezegd naar aanleiding van de
vraag van mevrouw Barth.

Mevrouw Lambrechts (D66): Dus
inclusief de nascholing, want die
raakte de kern van haar verzoek.

Minister Hermans: Voorzitter. Ik wil
inderdaad het gevraagde inzicht
geven voor de tweede termijn. Ik wil
de cijfers eerst zelf nog even
uitgesplitst hebben waar het gaat om
de mogelijkheden die scholen
hebben en de ruimte die er
budgettair is, gegeven de situatie
zoals die nu bij voorjaarsnota bekend
is. Ik heb u indicatief aangegeven dat
de budgetten de jaren daarna verder
verhoogd zullen worden. In ieder
geval zal ik de cijfers ten aanzien van
de huidige budgettering voor de
tweede termijn op tafel leggen en zal
ik laten zien dat het ingroeimodel
financieel gezien niet tot problemen
voor de scholen behoeft te leiden.

Overeenkomstig het voorstel van de
voorzitter wordt besloten.

De vergadering wordt van 13.25 uur
tot 14.15 uur geschorst.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, dinsdag
22 mei te stemmen over:
- het wetsvoorstel Wijziging van het
Wetboek van Strafvordering en enige
andere wetten omtrent de toepassing
van maatregelen in het belang van
het onderzoek en enige andere
onderwerpen (26983).

Ik stel voor, toe te voegen aan de
agenda voor 22 en 23 mei 2001:
- het wetsvoorstel Invoering Boek 4
en Titel 3 van Boek 7 van het nieuwe
Burgerlijk Wetboek, derde gedeelte
(Overgangsrecht) (26822) ;
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Statistiekwet 1950 in verband met
wijzigingen in de Europese regels
inzake het Intrastatstelsel (27614).

Ik stel voor, op maandag 28 mei
plenair te vergaderen van 14.00 uur
tot uiterlijk 23.00 uur.

Hermans
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Ik stel voor, dan aan de orde te
stellen:
- het wetsvoorstel Goedkeuring van
het op 2 maart 2000 te Oranjestad,
Aruba, totstandgekomen Verdrag
inzake samenwerking tussen het
Koninkrijk der Nederlanden en de
regering van de Verenigde Staten
van Amerika betreffende toegang tot
en gebruik van faciliteiten in de
Nederlandse Antillen en Aruba voor
drugsbestrijding vanuit de lucht (Trb.
2000, 34) (27229, R1660).

Dit ongebruikelijke voorstel voor
een plenaire vergadering op
maandag hangt samen met de
mogelijke aanwezigheid van de
Antilliaanse en Arubaanse staten-
leden.

Ik stel tevens voor, toe te voegen aan
de agenda van die week:
- het wetsvoorstel Tijdelijke fiscale
stimulering van de aankoop van
schone personenauto’s en
bestelauto’s (27660) ;
- het wetsvoorstel wijziging van de
Wet privatisering ABP in verband
met wijziging van de indexerings-
frequentie (27674).

Ik deel nog mee dat de stemmingen
en het vragenuur op dinsdag 29 mei
zullen plaatsvinden.

Ik stel voor, toe te voegen aan de
agenda voor 6 en 7 juni 2001:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Provinciewet in verband met
vermindering van het aantal leden
van provinciale staten en gedepu-
teerde staten (27214);
- het wetsvoorstel Samenvoeging
van de gemeenten Dodewaard,
Echteld en Kesteren (27589).

Ik stel voor, aan de orde te stellen in
de vergaderingen van 12, 13 en 14
juni 2001:
- een hoofdlijnendebat over het
wetsvoorstel Herziening van het
stelsel van overheidsbemoeienis met
het aanbod van zorginstellingen (Wet
exploitatie zorginstellingen) (27659),
met maximumspreektijden voor
PvdA, VVD en CDA 10 van minuten,
D66 en GroenLinks 7 minuten en de
overige fracties 5 minuten.

Ik stel voor, aan de orde te stellen in
de vergaderingen van 19, 20 en 21
juni 2001:
- het debat over de Europese Raad,
met maximumspreektijden voor
PvdA, VVD en CDA van 10 minuten,

D66 en GroenLinks 7 minuten en de
overige fracties 5 minuten;

de gezamenlijke behandeling van:
- het wetsvoorstel Regels tot
vaststelling van een structuur voor
de uitvoering van taken met
betrekking tot de arbeidsvoorziening
en socialeverzekeringswetten (Wet
structuur uitvoeringsorganisatie werk
en inkomen) (27588);
- het wetsvoorstel Invoering van de
Wet structuur uitvoeringsorganisatie
werk en inkomen (Invoeringswet Wet
structuur uitvoeringsorganisatie werk
en inkomen) (27665);
- het wetsvoorstel Verbetering van de
procesgang in het eerste ziektejaar
en nieuwe regels voor de ziekmel-
ding, de reı̈ntegratie en de wachttijd
van werknemers alsmede met
betrekking tot de loondoorbetalings-
verplichting van de werkgever (Wet
verbetering poortwachter) (27678).

Op verzoek van de vaste commissie
voor Justitie stel ik voor, de wens te
kennen te geven nadere inlichtingen
te ontvangen over de voorgenomen
oprichting van de stichting virtueel
kenniscentrum IT en recht (27675).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel mee dat
ingevolge artikel 69, tweede lid, van
het Reglement van Orde de
aangehouden moties 27061, nrs. 7 en
9, 27414, nr. 14, 27170, nr. 16 en
27235, nrs. 6 en 14 zijn vervallen.

Het woord is aan de heer Hofstra.

De heer Hofstra (VVD): Voorzitter.
De vaste commissie voor Financiën
had hedenochtend een overleg met
de staatssecretaris van Financiën
over de biobrandstoffen. Hoewel ik
kan melden dat de verschillen tussen
de regering en de Kamer iets kleiner
zijn geworden, hebben wij er toch
behoefte aan, moties in te kunnen
dienen, zodat het verschil hopelijk
nog kleiner kan worden. Mijn verzoek
is dan ook om dit onderwerp
volgende week op de plenaire
agenda te zetten. Ik vraag dit mede
namens de heer Crone van de
PvdA-fractie.

De voorzitter: Voorzover ik het nu
kan overzien, kan aan uw verzoek
worden voldaan en kan het
onderwerp aan de agenda van
volgende week worden toegevoegd.

Sluiting 14.25 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. een koninklijke boodschap, ten
geleide van het voorstel van wet
Wijziging van het Wetboek van
Strafvordering met het oog op de
herziening van vonnissen en arresten
op grond van uitspraken van het
Europese Hof voor de Rechten van
de Mens (27726).

Deze koninklijke boodschap, met de
erbij behorende stukken, is al
gedrukt en rondgedeeld;

2. vijf brieven van de voorzitter van
de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling, dat zij
in haar vergadering van 15 mei 2001
de haar door de Tweede Kamer
toegezonden voorstellen van wet,
gedrukt onder de nummers 26599
(R1639), 27269, 27548, 27573 en
27494, heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

3. de volgende brieven:
een, van de minister van

Buitenlandse Zaken, over de reis
naar het Midden-Oosten (23432, nr.
37);

een, van de ministers van
Buitenlandse Zaken, van Defensie en
voor Ontwikkelingssamenwerking,
over de actuele ontwikkelingen in
Bosnië-Herzegovina (22181, nr. 332);

twee, van de minister van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, te weten:
een, ten geleide van de evaluatie-
rapporten van de regiopolitie
Brabant Noord en het Crisis
onderzoeksteam (COT) betreffende
de rellen die medio december 2000
in Den Bosch plaatshadden (26345,
nr. 57);
een, inzake de MKZ (27622, nr. 48);

een, van de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, over het werkbezoek aan
Curaçao van 20 t/m 22 april 2001
(27400-IV, nr. 21);

een, van de minister van Defensie,
ten geleide van het evaluatieverslag
van de Nederlandse militaire
bijdrage aan de Kosovo Implementa-
tion Force (Kfor) (22181, nr. 331);

Voorzitter
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